

الاعتماد المهني PROFESSIONAL ACCREDITATION

خطاب إقرار وتفويض Letter of Authorization and Confirmation

I, the undersigned, hereby authorize the Saudi Council of Engineers (SCE) to verify the information and documents attached to my application and any relevant information or documents.

I acknowledge that all persons or entities requesting or using this information will be released from any liability arising therefrom, and I pledge that the copy of this letter shall be true and faithful.

Moreover, I acknowledge that the attached certificate is obtained from a recognized educational institute and is totally valid through full attendance, and that this degree is not forged in any way.

I also declare that I am responsible for my personal account on SCE site; and that I am aware that no one else shall have access thereto; and that I have applied to SCE personally without intermediaries.

I further acknowledge that my academic certificate and all information and documents submitted to SCE are true and identical to their origin; otherwise I shall assume full responsibility.

I acknowledge and confirm that the email below is my personal email as well as the mobile number and that they are identical to the email and mobile number provided upon submission of my application to SCE.

I undertake to deliver any document requested by SCE. I am aware that SCE is entitled to take any action as it deems appropriate in the event of my failure to cooperate therewith within thirty (30) days from the date of such request, which shall be made through the below mentioned means of communication.

In the case of any discrepancies between the Arabic and English texts herein, the Arabic text shall prevail.

I have read and understood all the above. **IN WITNESS WHEREOF**, I have hereunto set my signature.

أنا الموقع أدناه أفض الهيئة السعودية للمهندسين أو من تفوضه ، للتحقق من المعلومات والوثائق المرفقة بطلبي وأية معلومات أو وثائق ذات علاقة.

وأقر بإخلاء مسؤولية جميع الأشخاص أو الجهات الطالبة أو المستخدمة لهذه المعلومات من أي مسؤولية قانونية قد تنشأ عن ذلك. وأتعهد بأن تكون صورة هذا الخطاب طبق الأصل.

وأقر بأن الشهادة العلمية المرفقة التي حصلت عليها هي من جهة تعليمية معترف بها وصحيحة كلياً وعن طريق الانتظام الكلي وليست مزورة بأي شكل من الأشكال .

وأتعهد وأقر بأنني مسئول عن حسابي الشخصي في الموقع الإلكتروني للهيئة السعودية للمهندسين مسؤولية كاملة وأقر بعلمي أنه لا يحق لأي شخص غيري الدخول إليه وأني قد تقدمت بطلبي إلى الهيئة شخصياً بدون وسطاء وعليه أوقع هذا الإقرار

كما أقر بأن الشهادة العلمية وجميع المعلومات والوثائق المسلمة للهيئة السعودية للمهندسين صحيحة ومطابقة لأصلها، وأتحمل كامل المسؤولية إذا اتضح خلاف ذلك.

أقر وأتعهد بأن البريد الإلكتروني أدناه هو البريد الشخصي لي وكذلك رقم الهاتف النقال وأنها مطابقان للبريد الإلكتروني ورقم الهاتف النقال المدخلة عند تقديمي لدى الهيئة السعودية للمهندسين.

أتعهد بإحضار وتسليم أي مستند تطلبه الهيئة السعودية للمهندسين ويحق للهيئة اتخاذ ما تراه مناسباً في حال عدم تعاوني معها خلال 30 يوم من تاريخ طلبه ويكون الطلب عن طريق أدوات التواصل الموجودة في هذا الإقرار.

في حال الاختلاف بين النص العربي والانجليزي في هذا الإقرار، فإنه يعمل بالنص العربي ويعتمد نصاً أساسياً .

أقر بأنني قرأت و فهمت كل ماجاء في هذه الورقة وعلى هذا أوقع

Name: ALLAN DELON R. ARABE الاسم:

Email: allandelonarabe@qcsnc.com البريد الإلكتروني:

Mobile Number: 0594 - 916 - 948 رقم الجوال:

Signature التاريخ:



